



Digitaliseret af / Digitised by

DET KONGELIGE BIBLIOTEK  
THE ROYAL LIBRARY

København / Copenhagen

**Title:**

Letter from  
Heymann, Alfred  
to  
Skandinavisk Jødisk Central-Komité

**Sender:**

(Reval, Estonia)

**Recipient:** Skandinavisk Jødisk Central-Komité

(København, Denmark)

**Resource type:** text

**Extent:** 1 p.

**Languages:** de

en

1920-07-05

**Id:** dsa\_joint\_0898.tif

**Related:**

REVAL, den 5. Juli 1920

Hjælpekomiteen Nysstergade 7 København

Fisherpine returned from Moscow where they organized Allrussian and Ukrainian Jewish Social Committee representing all elements of Jews. Ortekopo and Oze part of Committee stop says contract signed by Russian Government transportation and safety guaranteed stop under contract alljewish foreign help must go through Committee stop advise you authorize sending our shipments through same.

Heymann

UEBERSETZUNG.

Fisherpine zurückgekehrt von Moscow wo sie ein allrussisches und ukrainisches jüdisches soziales Committee ~~gegründet~~ organisiert haben, in welchem alle jüdischen Elemente vertreten sind. ORT EKOPQ und OSE sind ein Teil dieses Komitees. Der Kontrakt ist unterschrieben durch die russ. Regierung, der Transport und die Sicherheit sind garantiert. Laut Kontrakt muss die alljüdische ausländische Hilfe durch dieses Komitee gehen. Ich empfehle Ihnen zu bevollmächtigen, dass unsere Sendungen durch dieses Komitee gehen.

H e y m a n n

For oplysninger om ophavsret og brugerrettigheder, se venligst [www.kb.dk](http://www.kb.dk)

For information on copyright and user rights, please consult [www.kb.dk](http://www.kb.dk)